
InvitatZIUA: Buna ziua, astept intrebarile dumneavoastra!  ••  

Anon3460: buna ziua! În ce relatii mai sunteti cu Florin Gheorghe, presedintele PMP Organizatia 

Municipala? 

Anon4469: Sunt un membru PMP tanar, cu multa dorinta de reusita, dar fara un traseu clar. 

Domnul Palaz, este adevarat ca dupa europarlamentare doamna Udrea il va pune presedinte pe 

organizatia JUDETEANA PMP pe florin gheorghe, iar pe dumneavostra nu va veti mai regasii in 

organizatia PMP Constanta. Sper sa nu deranjez. O emisiune reusita! 

InvitatZIUA:  Cu Florin Gheorghe am o relatie colegiala. 

InvitatZIUA:  Buna ziua, astept intrebarile dumneavoastra!  ••  

Anon3460: buna ziua! În ce relatii mai sunteti cu Florin Gheorghe, presedintele PMP Organizatia 

Municipala? 

Anon4469: Sunt un membru PMP tanar, cu multa dorinta de reusita, dar fara un traseu clar. 

Domnul Palaz, este adevarat ca dupa europarlamentare doamna Udrea il va pune presedinte pe 

organizatia JUDETEANA PMP pe florin gheorghe, iar pe dumneavostra nu va veti mai regasii in 

organizatia PMP Constanta. Sper sa nu deranjez. O emisiune reusita! 

InvitatZIUA:  Cu Florin Gheorghe am o relatie colegiala. 

InvitatZIUA:  Este parlamentar PMP din judetul Constanta. 

Anon7952: Dle Palaz este de notorietate in oras ca sunteti prieten bun cu Gabi Stan si Decebal 

Fagadau. In aceasta situatie cum veti face opozitie? 

Anon7952: Cum veti combina opozitia cu prietenia? 

InvitatZIUA:  Eu sunt Claudiu Palaz, fostul prefect de Constanta, un real oponent al gruparii 

Mazare-Constantinescu. Intre cunostinte si prieteni este o diferenta. Sunt convins ca ati putea 

lega de alt nume din PMP numele celor doi. 

Anon7952: Va referiti la Florin Gheorghe? 

InvitatZIUA:  Eu nu am dat niciun nume. Concluzia va apartine. 

Anon7952: Cum se face ca dupa ce ati candidati impotriva lui Mazare in 2012, ati primit 

autorizatie de extindere a casei cu 100 de metri si in plus  doua retrocedari una in Piata Ovidius 

si una in Piata Grivitei?  



Anon4469: eu nu am intrebat mai sus pentru a da drumul la o asemnea discutie, ci doar sa stiu 

si eu ce se intampla in organizatie, ca altfel se va lucra in continuare pt psd daca nu suntem cu 

viziune,si fiecare in patraTICA LUI 

Anon8964: Ati fost vazut de nenumarate ori la cafea cu Gabi Stan si Decebal Fagadau. Cand va 

intalniti cu ei, ce discutati?  

Anon8667: Domnule Palaz v-ati implicat si in politica la nivel national, in conducerea partidului?  

Anon3863: Buna ziua tuturor! 

Anon3863: ca si fost coleg va intreb: Cand ati fost prefect nu ati anul nici o hotarare de consiliu 

municipal. Atunci cum puteti spune azi ca sunteti principalul adversar? 

Anon3863: mai ales ca la alegerile locale ati luat mult sub chiru, pe care dealtfel l-ati si suntat 

impreuna cu maria stavrositu? vrem sau nu, astea se stiu, si chiar daca le ascundeti sau negati 

ele sunt reale si usor de dovedit si chiar indosariate la BEC.. 

Anon8667: Anon 3863 tu nu cumva esti CHIRU??? :))) 

 InvitatZIUA:  Exclus! Nu am primit nicio autorizatie pentru locatia mentionata de 

dumneavoastra si nici pentru alta. Va pot spune insa ca tatal meu a depus o cerere pentru o 

autorizatie de urbanism pentru un teren, dar de noua luni de zile nu am primit raspuns la ea. 

Mai mult, mi s-a comunicat, mi s-a transmis ca are un X rosu pe harta. Adica nu mi se va elibera 

niciodata, ramane sa ma adresez instantei. 

 InvitatZIUA:  Insistati pe un lucru neadevarat. Daca aveti exemple concrete, va rog sa 

exemplificati. Cred in continuare ca ma confundati fizic. 

 InvitatZIUA:  Da. Sunt secretar general regional. 

 InvitatZIUA:  Va contrazic. Am blocat in contencios administrativ mai multe hotarari (cazul 

Geamia Hunchiar, Cazinoul). Am facut si plangere penala in ceea ce priveste declaratia de avere 

a lui Mazare etc. 

Anon9366: Este posibil si acest lucru. Personal l-am vazut pe Florin Gheorghe. Despre 

dumneavoastra  am auzit doar zvonuri!    

Anon3863: pp ca stiti ca fata de el chiar e domn fata de dvs. faptele o dovedesc, si el chiar are 

oameni ce-l pretuiesc si respecta cu adevarat, nu tb sa stea personal pe internet, el se ocupa de 

problemele constantenilor, nu face asta doar cand se fac poze 



Anon9366: Legat de Cazino stim ca afost doar un joc de imagine la fel si cu Geamia Hunchiar! 

Cazinoul si azi e in paragina iar cladirea langa Geamie functioneaza bine mersi! 

Anon0063: Daca Florin Gheorghe este apropiat de PSD atunci cum putetin spune ca voi de la 

PMP face opozitie la tandemul Mazare-Constantinescu? Chiar nu inteleg! Veti lua masuri 

impotriva lui parlamentarului dvs?  

Anon4029: atata timp cat ii considerati pe toti care sunt de dreapta dusmani, ve-ti face in 

continuare jocul psd-istilor, asa cum ati facut la locale in 2012, stiind ca e doar un singur scrutin. 

de ce nu sunteti om de echipa si va certati cu toti, in definitiv ati fost prefect cateva luni, si nu 

presedinte de tara, ati avut o functie numita si nu aleasa... 

 InvitatZIUA:  Am raspuns la toate intrebarile. Declaratiile dumneavoastra nu le comentez. 

Anon1312: Din analiza raspunsurilor dvs. reiese ca faceti o campanie masca pentru PSD...ati 

pomenit de nenumarate ori PSD PSD...ce sa intelegem din aceste raspunri? 

 InvitatZIUA:  Exclus. Am spus doar ca ar putea fi candidatul PSD-ului, nu primarul Constantei. 

Recititi interviul, va rog! 

 InvitatZIUA:  Nu cunosc aceste amanunte. 

Anon5263: elena Urdea a platit reabilitarea hotelului Flora, care e a lui mazare, toata lumea stie 

asta, si acum exista placa cu mesajul, asta daca vrea cv sa vada 

 InvitatZIUA:  Sunt intrebarile redactiei, la care eu doar am raspuns. 

Anon1312: Se vorbeste ca Elena Udrea construieste hotel in statiunea Mamaia. Cum 

comentati? 

Anon1312: Daca Florin Gheorghe este apropiat de PSD atunci cum putetin spune ca voi de la 

PMP face opozitie la tandemul Mazare-Constantinescu? Chiar nu inteleg! Veti lua masuri 

impotriva lui parlamentarului dvs?  

Anon5263: se zice ca urdea isi face cel mai luxos hotel din Mamaia 

 InvitatZIUA:  Nu am asemenea informatii. 

 InvitatZIUA:  Eu nu am declarat niciun moment asa ceva. Sunt concluziile pe care le trageti d-

voastra. Vi le asumati. 

 InvitatZIUA:  Va multumesc si va doresc o zi buna!  ••  

Anon1960: o zi buna!  



Anon5263: si noua!  

 


